
Ordinær generalforsamling i Grundejerforeningen Østergårdsparken, Ugelbølle 
afholdt den 16. marts 2010. 

Referat 

Formand Steen Myrwick (nr. 21) bød velkommen, og startede med at konstatere at den ordinære gene
ralforsamling var beslutningsdygtig. 

1. Valg af dirigent og referent 

Bestyrelsen foreslog Knud Riis (nr. 33) som dirigent på generalforsamlingen, og Christina Kjærgaard (nr. 
12) som referent. Begge blev valgt uden modkandidater. 

Knud (nr. 33) konstaterede, at generalforsamling er rettidigt varslet. 

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år 

Formanden fremlagde bestyrelsens beretning om det forløbne år: 

Etablering af vinterved/igeholdelsesaftalte 

Vi har stadig ikke modtaget nogen regning for snerydning fra Eskil Lange. Snerydningen i denne vinter 
har været tilfredsstillende. 

Bygning af traktorgarage 

Garagen er næsten færdig og arbejdet forventes afsluttet i løbet af foråret. Nøgler til garagen opbevares 
hos Knud (nr. 33), Ole (nr. 20), Hans Christian (nr. 25) og Steen (nr. 21) og kan udlånes ved henvendel
se til de pågældende personer. 

Afmærkning af veje 

Der har været afholdt møde med kommunen og Overgårdsparken vedrørende afmærkning af veje. By
tavler (50 km!t.) opsættes på Langkær tæt ved hver sidevejstilslutning i henhold til aftale med politiet. 

Stien i vestom rådet (ved traktorgaragen) afventer etablering af friskolen. 

Etablering af fjernvarme 

Fjernvarmen etableres i løbet af foråret. De ødelagte fortovsfliser + kantsten erstattes af grundejerfore
ningen, herunder foretager 2 parceller selv reetablering, idet dette ikke tidligere er sket. Gert Strøm, der 
også udfører udgravning til fjernvarme, udfører reetableringsarbejdet. 
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Kontakt til Ugelbølle Landsbyråd 

Der er ingen verserende sager. 

Legepladsprojekt 

Projektet ligger stille. 

Varsling fra kommunen om overtagelse og betaling af belysningen på Østergårdsparken 

Forventet udgift: 12.000 årligt. Overtagelsen kan ikke ske i år, da den ikke er varslet fra kommunens 
side. Der er opsat selvstændig måler på 0stergårdsparken. Det forsøges at "sparke bolden retur" til 
kommunen. 

Der blev stillet spørgsmål til afskærmning af lys fra gadelygter. De forskellige løsninger er endnu ikke 
ordentligt afprøvet og det er pt. for koldt. Det blev oplyst, at der allerede anvendes pærer med lavest 
mulig styrke. 

Efterfølgende godkendte generalforsamlingen bestyrelsens beretning. 

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab 

Kassereren Hans Christian Pedersen (nr. 18) gennemgik regnskab for 2010 samt budget for 2011. 

Bestyrelsen indstiller til, at kontingentet for 2011 hæves med kr. 500 pr. husstand til kr. 1.700 årligt pr. 

husstand. Se i øvrigt pkt. 4(2). 


Efterfølgende godkendte generalforsamlingen regnskab for 2010 samtbudget for 2011. 


4. Rettidigt indkomne forslag 

Forslag nr. 1 

Bestyrelsen foreslår plantning af kugleahom langs fortovlgræsarealet mod nord. 


Forventet udgift: 4.800 6.400 kr. 


Forslaget blev vedtaget af generalforsamlingen. 


Forslag nr. 2 

Bestyrelsen indstiller til, at kontingentet for 2011 hæves med kr. 500 pr. husstand til kr. 1.700 årligt pr. 
husstand. Dette er primært forårsaget af de forventede udgifter knyttet til overtagelse af belysningen. 

Forslaget blev vedtaget af generalforsamlingen. 
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5. Fremlæggelse af budget og fastlæggelse af kontingent samt bidrag til vejfonden 

Dette punkt blev behandlet sammen med punkt 3 (se ovenfor). 

6. Valg af formand for bestyrelsen 

Formand Steen Myrwick (nr. 21) blev genvalgt. 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter 

Bestyrelsen: Hans Christian Pedersen (nr. 18) og Ulrik Nielsen (nr. 6), genvalgt, Peter Pedersen (nr. 17) 
og Rasmus Kjærgaard (nr. 12) på valg i 2011. 
Suppleanter: Hans Nygaard (nr. 14) og Rene Løt (nr. 10) blev genvalgt 

8. Valg af revisor 

Peter M. Bro Koch (nr. 27) blev genvalgt. 

9. Valg af revisorsuppleant 

Tim Lundby (nr. 19) blev genvalgt som revisorsuppleant. 

10. Eventuelt 

Sommerfestlvejfest 

Festudvalget 2010 består af Hans og Ellen (nr. 14), Hans Christian og Anette (nr. 18), Steen og Lone (nr. 
21), Knud og Hanne (nr. 33) + evt. yderligere. 

Sommerfesten afholdes i år =":"":":=-.L:=-:.!' 

Festudvalg 2011: Da vejfesten arrangeres efter tur, blev det på generalforsamlingen besluttet at anmode 
Hans og Dorthe (nr. 5), Tina og Michael (nr. 11), Line og Michael (nr. 8) om at arrangere vejfesten i 2011. 

Hastighed på vejen 

Ulrik (nr. 6) gav endnu engang udtryk for, at der køres for stærkt på vejen og stillede spørgsmål til, om 
det eventuelt er muligt at etablere en fartbegrænsning ved hjælp af bump. 

3(5) 



I den forbindelse meddelte Steen (nr. 21), at det skilt vi har opsat ved indkørslen til området vil blive kræ
vet nedtaget af kommunen, idet området efter opsætning af byskilte bliver et område med 50 km/t., og 
der skal helt særlige omstændigheder til for at få tilladelse til en begrænsning på 30 km/t. 

Bestyrelsen blev derefter anmodet om at undersøge mulighederne samt prisen for hastighedsmæssig 
nedklassificering/fartbegrænsning. 

Beplantning 


Ulrik (nr. 6) spurgte til, om vi er enige om, at der etableres beplantning hele vejen rundt langs vejen. 


Bestyrelsen bemærkede, at man synes det ser pænt ud, men man kan kun opfordre grundejerne dertil, 

ikke tvinge dem. 

Der pågik herefter en drøftelse i forhold til den vedtagne etablering af beplantning langs stykket mod 
Overgårdsparken. 

Generalforsamlingen opfordrede bestyrelsen til at "stikke en finger i jorden" i forhold til Overgårdsparken 
førend beplantningen påbegyndes for at undgå problemer. 

Ellen (nr. 14) foreslog etablering af træer på fællesarealet mellem 2. og 3. række og der pågik herefter en 
drøftelse heraf. 

Henrik (nr. 1) påpegede, at en eventuel plantning af træer på fællesarealet mellem 2. og 3. række bør 
afvente legepladsudvalget, og Rene og Ulrik opfordres til at fremskynde processen. 


Der pågik herefter en drøftelse for og imod etablering af legepladsen. 


Steen (nr. 21) opfordrede til, at der fortsat fra grundejernes side stilles forslag til udvikling af vores områ

de. 


Mur ved indkørsel til Østergårdsparken 

Dette projekt opfattes ikke af bestyrelsen som en prioritetsopgave og afventer et konkret forslag. 

Det blev bemærket af bl.a. Peter (nr. 17) og Christina (nr. 12), at vi skal passe på vores ry i kvarteret, da 
de øvrige dele af Ugelbølle i forvejen har travlt med at kommentere vores område. 

Buket til nye beboere 

Maria (nr. 1) stillede forslag om, at nye beboere får en velkomstbuket. 


Der var generel enighed om, at det er en god ide. 


Der blev i den forbindelse spurgt til, hvornår byggeriet forventes at gå i gang på de sidste grunde, og der 

var ingen umiddelbar afklaring heraf. 
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Traktement til generalforsamlingen 

Steen (nr. 21) spurgte til, om der skal gøres mere ud af traktementet til generalforsamlingen. 


Konklusion: Vi bliver ved øl og vand. 


Peter (nr. 17) nævnte muligheden for etablering af en sportsklub. en fast ugedag, hvor man mødes og 

dyrker sport. 


Der var generel enighed om, at det er en god ide. 


--000-

Som afslutning på generalforsamlingen overrakte formanden vin til Knud (nr. 33) som tak for græsslåning 
i det forløbne år. 

Som dirigent Som referent 

Ugelbølle, den 13. april 2010 Ugelbølle, den 13. april 2010 
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